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PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO-BEZRZECZE 
 dnia 09.09.2013 r. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. „Budżet obywatelski”. 
4. Zagospodarowanie pasa drogowego pod obelisk Generała Sosabowskiego. 
5. Nowy numer gazetki osiedlowej „Zaścianek”. 
6. Festyn Straży Miejskiej. 
7. Krokusowa rewolucja. 
8. Wniosek o nazwę ulicy. 
9. Podjęcie uchwał finansowych. 
10. Wolne wnioski. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący powitał obecnych i stwierdził prawomocność posiedzenia. 
Obecnych:  11 członków Rady Osiedla. 
Załącznik: lista obecności. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący zaproponował porządek obrad jak wyżej, który został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
P. Przewodniczący przybliżył członkom rady ideę budżetu obywatelskiego. Wszystkie 
informacje, otrzymane podczas spotkania z Prezydentem w tej sprawie zostały umieszczone 
na stronie RO. Przewodniczący zachęcał do składania wniosków konkursowych w tym 
projekcie. P. Przewodniczący poprosił o zastanowienie się nad uszeregowaniem według 
priorytetu propozycji złożonych przez RO do budżetu na rok 2014 oraz Wieloletniego Planu 
Finansowego Rozwoju Szczecina. Do końca września RO ma czas na ich uszeregowanie.  
 
Ad. 4. 
P. Przewodniczący omówił prowadzone działania w sprawie zagospodarowania pasa 
drogowego pod obelisk Gen. Sosabowskiego. Pod koniec lipca został przekazany projekt 
ZUT-u. P. Przewodniczący złożył wszystkie dokumenty do Wydziału Urbanistyki, jednak 
Wydział wskazał, iż są one niekompletne. Zostały już one uzupełnione. P. Przewodniczący 
zajmie się teraz pozostałymi uzgodnieniami. 
 
Ad. 5. 
P. Przewodniczący podziękował p. Wierzchowskiemu za utworzenie nowego numeru 
„Zaścianka”. P. Aluchnia przygotowała gazetki do kolportażu. Zakupiono również toner do 
drukarki. Łącznie wydano na ten cel 900 zł. 
 
Ad. 6.  
RO przygotowuje się do Festynu Straży Miejskiej. P. Gnoińska zajęła się przygotowaniem 
koszulek dla członków RO, którzy będą ją reprezentować na festynie, p. Wierzchowski 
zaprojektował roll-up. P. Pieciukiewicz zajęła się sprawą balonów, sponsorowanych przez 
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firmę deweloperską Alsseco. Firma Bene Sport zadeklarowała, że pojawi się na festynie i 
będzie organizowała zabawy i konkursy dla dzieci. RO postanowiła, że zapewni dzieciom 
słodycze na kwotę 250 zł.  
P. Przewodniczący z p. Wierzchowskim zakupili płyty, gdzie zostaną umieszczone zdjęcia 
osiedla, wyłonione spośród nadesłanych na konkurs „ Krzekowo- Bezrzecze w obiektywie”. 
Wspólnie ustalono co znajdzie się na 3 planszach. Na jednej zostaną wywieszone zdjęcia z 
konkursu, na drugiej skuter dzielnicowego, na trzeciej informacje o skwerze Gen. 
Sosabowskiego oraz skwerze im. ”Misia Wojtka”. P. Braciszewski zaproponował, że 
zalaminuje materiały, które zostaną umieszczone na planszach. Na festynie pojawi się 
również p. Dzielnicowy ze skuterem podarowanym przez RO. P. Aluchnia, p. Pieciukiewicz, 
p. Braciszewski, p. Wierzchowski oraz p. Przewodniczący zgłosili się do udziału w festynie. 
 
Ad. 7.  
P. Przewodniczący przybliżył członkom RO projekt „Krokusowa rewolucja”. Wszelkie 
informacje zostały umieszczone na stronie RO. RO postanowiła przystąpić do projektu, 
polegającego na zasadzeniu na osiedlu krokusów. Zastanawiano się nad miejscami ich 
zasadzenia. P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby lepiej skupić się na jednym miejscu, aby 
osiągnąć efekt. RO wspólnie uzgodniła, że na razie zostanie zasadzonych 1000 krokusów na 
pasie przy ul. Sosabowskiego. W przyszłości może RO zdecyduje się zasadzić więcej. 
 
Ad. 8. 
Do RO wpłynął wniosek o nazwanie ulicy ul. Kolibra. P. Molenda, Przewodniczący Komisji 
Komunalnej przedstawił temat. Członkowie RO zdziwili się, dlaczego akurat kolibra, gdyż 
nie jest to polski ptak. P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby spojrzeć na listę ptaków 
występujących na tym terenie, która jest opracowana do planu zagospodarowania 
przestrzennego. Przeprowadzono głosowanie, 11 osób głosowało, aby zaproponować 
wnioskodawcy nazwę ptaka występującego na tym terenie z planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
 
Ad. 9. 
Rada Osiedla głosowała nad podjęciem uchwał finansowych. Przeprowadzono głosowania 
nad sfinansowaniem:  
- wtórnika do skweru Gen. Sosabowskiego w wysokości 700 zł,  
- drukiem i kolportażem gazetki „Zaścianek” w wysokości 653 zł, 
- zakupu toneru do drukarki w wysokości 200 zł, 
- udziału w projekcie „Krokusowa rewolucja” w wysokości 500 zł, 
- udziału w festynie Straży Miejskiej - zakup płyt w Castoramie, na których zostaną 
umieszczone zdjęcia i materiały o osiedlu na festynie Straży Miejskiej, koszulki dla członków 
RO, roll-up, wata cukrowa, wywołanie zdjęć młodych fotografików łącznie w wysokości 
1000 zł. 
Wszyscy członkowie głosowali „za” we wszystkich głosowaniach. Uchwały zostały podjęte 
jednomyślnie. 
 
Ad. 10. 
Wolne wnioski: 
- P. Molenda zajął się tematem wiat przystankowych. Uzyskał informację, że ma się odbyć w 
tej sprawie spotkanie z przedstawicielem Gminy Dobra oraz ZDiTM, gdyż jest to teren 
Gminy Dobra.  
- P. Przewodniczący wysłał pismo do Prezydenta Kądziołki w sprawie warzywniaków na ul. 
Modrej. W odpowiedzi odesłano pismo, takie samo jak rok wcześniej, z dopiskiem, że można 
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zamontować słupki ograniczające parkowanie na koszt wnioskodawcy. P. Przewodniczący 
jednak po rozmowie z Dyrektorem ZDiTM uzyskał zapewnienie, że zostaną postanowione 
betonowe półkola ograniczające parkowanie. 
- Na wniosek p. Walaszczyk, p. Przewodniczący napisał do Nadzoru Budowlanego, że 
pawilony są nielegalne. Nie odpisano, więc p. Przewodniczący skierował skargę do 
Wojewódzkiego Nadzoru Budowlanego. 
- P. Pieciukiewicz poruszyła temat przyszłorocznych 100 tys. zł otrzymywanych przez Rady 
Osiedlowe. Dodatkowo Prezydent w tym roku przeznaczył 325 000 zł na każdą z 4 dzielnic. 
P. Pieciukiewicz proponuje, aby w ramach tych 325 tys. umieścić skwer im. „Misia Wojtka”. 
W ramach budżetu obywatelskiego, w którym o wydatkowaniu zadecydują mieszkańcy oraz 
specjalna komisja, P. Pieciukiewicz zaproponowała, aby zawalczyć o ścieżkę rowerową na ul. 
Szerokiej. Członkom RO bardzo spodobał się ten pomysł, za tydzień w poniedziałek o 18:00 
zaplanowano spotkanie, aby napisać wniosek do budżetu obywatelskiego. Swój udział 
zadeklarowali: p. Pieciukiewicz, p. Puciłowska p. Walaszczyk, p. Braciszewski oraz p. Fert. 
 
 


